
Referat fra den ordinære generalforsamling 

Visens Venner i Nordsjælland (VVIN) 

Onsdag d. 27. april kl. 18.30 

hos Solvejg Guldberg i Nivå 

 

Referent: Lone Valentin. 

Pkt. 1. Valg af dirigent: Per Husfeldt, som kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. I alt deltog 8 personer (Solvejg Guldberg, Iben Hasselbalch, Kjeld Tuxen, Verner Sjøholm og 

Lone Valentin fra bestyrelsen samt Per Husfeldt, Maibrit Larsen og Alex Sundstrøm fra 

vennekredsen). 

Pkt. 2. Formandens beretning: v/Lone Valentin, se vedhæftet. Ingen kommentarer til beretningen, 

som således blev godkendt. 

Pkt. 3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab: v/Solvejg Guldberg, som omdelte kopi af 

regnskabet til de fremmødte. Skulle nogen andre ønske kopi af regnskabet, kan det rekvireres hos 

Solvejg. Ingen kommentarer, og regnskabet blev således godkendt. 

Pkt. 4. Fastsættelse af kontingent: Bestyrelsen foreslog en lille forhøjelse af kontingentet fra 200 til 

250 kr. Dette blev godkendt. Entre for medlemmer til en viseaften vil stadig være 50 kr. og for gæster 
75 kr. 

Pkt. 5. Nyt fra VVD: Se vedhæftet.  

Pkt. 6. Indkomne forslag: Der var indkommet et forslag fra bestyrelsen ang. ændringer i vores 
vedtægter. Dette forslag blev gennemgået og vedtaget. 

Pkt. 7. Valg af bestyrelse: På valg var Iben Hasselbalch og Lone Valentin, som begge var villige til 

genvalg. Begge blev genvalgt. 

Pkt. 8. Valg af suppleant: Hanne Wheadon blev genvalgt. 

Pkt. 9. Valg af revisor og revisorsuppleant: 

Johan Bech Pedersen blev genvalgt som revisor, og Søren Mollerup blev genvalgt som 

revisorsuppleant. 

Pkt. 10. Eventuelt: 

*Iben: Vi vil meget gerne vende den nedadgående spiral i vores forening. Derfor har vi mere end 

nogensinde brug for nye medlemmer og nye aktive medlemmer! 

*Maibrit: Når man sidder ved viseværtbordet, kan man dårligt høre, hvad der sker på scenen. Et 

forslag var, at der fremover ved viseværtbordet kun sidder viseværten + ægtefælle samt solister 

udefra. Vores egne solister skal placere sig ved diverse borde ude i salen blandt de andre medlemmer. 

*Verner: Meddelelser fra andre viseforeninger, som sendes til formanden, som igen sender videre til 
bestyrelsen, skal fremover også sendes ud til alle de aktive. 

 

Sluttelig takkede dirigenten for god ro og orden, og generalforsamlingen sluttede kl. 19.40. 

 

29.04.2022/lv 

 


